
ПРОТОКОЛ № 4

Днес, 08.02.2023 г., от 18,00 часа се проведе заседание на Обществения съвет 
на СУ „Васил Левски” гр. Карлово. Присъстваха: г-н Николай Дойчинов, г-жа 
Евгения Кирилова, г-жа Севдалина Ръмбъл, г-жа Детелина Иванова, г-жа Ирина 
Балева, г-н Антон Минев, г-жа Станка Ненкова.

Заседанието протече при следния дневен ред:

1. Отчет за изпълнението на Бюджета на СУ „Васил Левски” гр. Карлово за
2022 г.

Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

2. Обсъждане на предложение за разпределение на средствата от установеното 
към края на предходната година превишение на постъпленията над плащанията по 
бюджета на училището.

Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

3. Информация за предстоящото честване на патронния празник на училището.
Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

Г-жа Манчева запозна членовете на Обществения съвет с отчета за 
изпълнението на Бюджета за 2022 г. и с обяснителната записка към отчета. Всички 
разходи са съобразени с нуждите на училището и са в съответствие с нормативната 
уредба за допустимост на разходите. За нуждите на образователния процес са 
закупени интерактивни екрани и телевизори, направен е ремонт на кабинета по 
технологии и предприемачество. Това съдейства за подобряване на образователната 
среда, защото внедряването на ИКТ е необходимо за осигуряване на съвременен 
образователен процес. В края на 2022 г. училището няма неразплатени задължения. 
Има преходен остатък.

Нямаше въпроси по представения отчет за изпълнението на Бюджета на 
училището.

Със 7 гласа „за”, „против” -  няма, „въздържали се” -  няма, Общественият 
съвет на СУ „Васил Левски” гр. Карлово

РЕШИ:

1. Приема отчета за изпълнението на Бюджета на СУ „Васил Левски” гр.
Карлово за 2022 г.

По втора точка от дневния ред г-жа Манчева направи предложение за 
разпределение на средствата от установеното към края на предходната година 
превишение на постъпленията над плащанията по бюджета на училището.

Със 7 гласа „за”, „против” -  няма, „въздържали се” -  няма, Общественият 
съвет на СУ „Васил Левски” гр. Карлово



РЕШИ:

2. Съгласува предложение за разпределение на средствата от установеното към 
края на предходната година превишение на постъпленията над плащанията 
по бюджета на училището.

По трета точка от дневния ред г-жа Манчева запозна Обществения съвет с 
програмата за честване на патронния празник на училището. Тя каза, че по 
традиция тежестта в общинската програма са изявите на училището. Предвидени са 
изложба на ученически рисунки, литературна вечер, на която ще бъдат представени 
най-добрите лични творби на учениците, уроци по родолюбие, спортни състезания 
и разбира се възпоменателен спектакъл.

Поради изчерпване на дневния ред г-н Дойчинов закри заседанието в 18,40
часа.

Срок: 2023 г. 
Отг. Директорът

Председател: 
(Николай До~(Детелина Иванова)


